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Då skriver vi då 2023 och nytt år med nya möjligheter. 

Föreningslivet i PRO Hennan har haft en pust här i januari som brukligt men 

från och med nu så ökar vi takten och detta kan Ni läsa om i bifogade ”På G”. 

 

I den informationen kan Ni även läsa att vi håller vårt Årsmöte 23/3 och där 

kommer vi  som förening och vår Valberedning ställas för en utmaning då Ulla 

Trygg sedan i höstas har aviserat att hon vill ”pensionera” sig från kassörs 

sysslan efter många års trogen tjänst. Men att fortsätta som vanligt med stort 

engagemang och hjärta runt övriga viktiga servicetjänster har hon ambitionen 

att göra. 

Min personliga uppfattning och ambition, nu när Ulla släpper 

ekonomifunktionen, är om föreningen kunde få en ny kassör och gärna med 

rutin från ett modernt bokföringsprogram. 

Jag meddelar detta till Er alla och vi i styrelsen och valberedningen tar gärna in 

förslag om det finns någon i vår förening som skulle passa i kassör rollen och 

parallellt deltaga i löpande styrelsearbetet.  

 

Glädjande så fick vi in en jämn ström av nya medlemmar under 2022 och vi har 

nöjet att redan i årets första månadsbrev Välkomna äkta paret Jonny och Cecilia 

Eliasson i Gävle som  nya medlemmar i föreningen. De har varit bosatta i Gävle 

sedan 80-talet men Jonny kommer från Hennan medans Cecilia härstammar 

från Ljusdal. Cecilia hette Lindström som ogift och pappa är näringslivsprofilen 

Ove som startade Oves Golv en gång i tiden. 

Paret Eliasson har även ett fritidsboende i Ljusdals närhet så förhoppningar att 

de besöker något av våra arrangemang under året finns. 

 

Ni kommer väl 23/2 och vår första Medlemsträff med en del ny information? 

 

Med vänlig hälsning 

Billy Eng 
 


